

If you can't read this mail, [click here](#).



Go Green & Go Digital



繁 | Share | Subscribe | Unsubscribe

Latest Knowledge on HVAC Innovations & Green Technologies Brought to You by Trane Training Class 2018



Dec 6, an annual event of HVAC sector, Trane Training Class 2018: "Go Green & Go Digital" took place at **the Hong Kong Polytechnic University**. About 200 elites from our industry participated in this training class with a view to accessing to the latest knowledge on the HVAC innovations and green technologies.

After the welcome speech delivered by Ir John Chan, General Manager of Trane Hong Kong, Mr. Mike Thompson, Refrigerant Strategy Leader of Ingersoll Rand shared with all the participants about "Climate Change: Global Trend of Next-Generation HFO Refrigerants & Chillers".

Before the coffee break, Ir Glorisun Wong, Senior Manager of Trane Hong Kong delivered a talk titled "Trane Smart & Building Connected Solutions – Wireless Control". Afterwards, Ir K T Cheuk, Head of Engineering of Trane Hong Kong talked about "New Innovations for Green & Digital Solutions" with the refreshing guests.

Our Experts Demonstrated Latest Trane App

It's worth noting that during the morning refreshments' time, our experts demonstrated Trane's latest digital solutions to help customers see the 7/24 online real time performance of chiller plant and air-side systems via the latest mobile app of us, *the Trane Tracer™ BAS Operator Suite*. This App is available on both [App Store](#) and [Google Play](#) now.

In the session of "Trane Highlight", Trane experts' team introduced our [Platinum-rated](#) green products including Trane [CenTraVac™](#) water-cooled chillers and [Stealth™](#) air-cooled chillers. Advanced innovations of Trane such as [CDQ™](#) Desiccant Dehumidification System also displayed on the foyer. This incredible portfolio further proves our leadership in the HVAC industry.

Q & A session acted as the finale of this year's training class. "With a view to fulfilling the theme of our training class, that is go green and go digital, we will try hard to share our expertise in green technologies and HVAC innovations with various sectors in Hong Kong." Ir John Chan, General Manager of Trane Hong Kong said.

Please stay tuned for our training class in the coming year and thank you again for your continuous support!



An annual event of HVAC sector, Trane Training Class 2018: "Go Green & Go Digital" took place at the Hong Kong Polytechnic University.

Visit Our Website for All PPT Presentations NOW !

Simply click [here](#) to watch our videos displayed on Trane Training Class 2018 at the Chiang Cheng Studio Theatre NOW!

More, for all the PPT presentations prepared by our speakers and the past ones in the previous years, please visit the corporate website of [Trane Hong Kong](#).

Highlights on Corporate Website of Trane Hong Kong :



Trane Hong Kong Channel
Trane Videos Playlist @Joint Symposium 2018



Top Stories
Trane Showcasing Leading Innovations



Trane Training Class
Latest Updates



「特靈學院 2018」 特集



ENG | 分享 | 訂閱 | 取消訂閱

綠色空調科技第一手情報 匯聚「特靈學院 2018」



全港暖通空調界矚目的「特靈學院2018」，剛於12月6日在香港理工大學圓滿舉行，這個主題為 "Go Green & Go Digital" 的年度盛事，吸引了近 200 位業界菁英參與，以獲享綠色空調科研的第一手情報。

今年特靈學院由特靈香港總經理陳俊傑先生的歡迎辭揭開序幕，來自英格索蘭的冷媒專家 Mike Thompson 先生，率先與一眾出席菁英分享了關於新一代 HFO 環保冷媒及冷水機組的全球發展趨勢。

緊接 Mike 登場的特靈香港高級經理王榮耀先生，主講題目為特靈無線智能系統，讓參與者掌握屋宇自控系統的最新情報。特靈香港的工程主管卓劍騰先生則帶來綠色空調方案的頂尖科研資訊，藉此加深大家於有關範疇的了解和認識。

專家示範特靈最新手機 App

於茶點時間，特靈香港的專家們更親自向蒞臨學院的業界人士，示範我們最新的手機應用程式：*the Trane Tracer™ BAS Operator Suite*，讓客戶可以隨時隨地實時監測及操控其暖通空調系統。這個程式現可於 [App Store](#) 與 [Google Play](#) 下載。

在特靈薈萃的環節，我們的專家團隊介紹了一系列 [鉑金認證](#) 產品，包括 Trane [CenTraVac™](#) 水冷式冷水機組和 [Stealth™](#) 風冷式冷水機組，而 [CDQ™](#) 節能除濕系統等多元化創科產品亦有在會場展示或播放，盡顯特靈香港在市場上的領導地位。

壓軸的答問環節氣氛熱熾，亦為「特靈學院2018」畫上了完美句號。「特靈一向以傳承暖通空調的專業知識為己任，本年度特靈學院更帶出 "Go Green & Go Digital" 的主題，反映我們致力與各行各業，共同邁向高新科技的綠色未來。」特靈香港總經理陳俊傑先生說。

在此，再次感謝各位對特靈學院的支持，至於來年學院詳情，敬請密切留意我們的網站及特靈通訊公布。



全港暖通空調界矚目的「特靈學院2018」，剛於香港理大圓滿舉行。

瀏覽特靈網站即睇講者簡報

只需瀏覽 [特靈香港網站](#)，即可盡覽上述專家講者簡報，亦讓您隨時重溫歷年特靈學院的精華。而在理大會場內播放的多段公司創科產品短片，歡迎按 [此](#) 收看。

特靈香港網站本期精彩內容：



特靈香港頻道
特靈影片薈萃



最新動態
特靈支持 **Joint Symposium
2018**



特靈學院
歷年簡報

THK | TSHK | HKAPC